
Povečanje
pokojnin
le po kapljicah

Da je Društvo upakojen-
cev res koristaio in potrebno,
dokazuje že dejstvo, da so
v tem druatvu včlanjeni sko
raj vsi upokojenci, razen
kakšnih 10 odstotkov. To
nam je povedal Ludvig Ku-
kovica iz Zg. Kašlja, 63-letni
tajnik sekoije tega društva
za teren Polje.

Ludvig Kukovica

»In koliko ima društvo
članov?«

»Na celem področju okoli
1.350. Člani umirajo, nado-
mestijo jih mlajšd in tako
je število članov približno
vedno enako.«

»Kateri upokojenoi niso
olani vašega društva?«

»Predvsem tisti z visokimi
pokojininami in »mladi« upo-
kojanci. Te zadnje je po ve-
čani sram, da bi bili člani
»starčevskega« društva, prvi
pa niso člani zato, ker jim
nimamo kaj nuditi, saj je
naše društvo namenjeno
predvsem tistim z majhndmi
pokojnmami.«

»Kakšne prednosti imajo
člani vašega društva glede
na nečlane?«

»Razlika ni velika, je pa v
tem, da članom društva nu-
dimo vso pravno pomoč pri
pisanju raznih prošenj za
povečanje pokojnine, dodeli-
tev posojil, prenosa pokojni-
ne na drugega zakonskega
tovariša itd. Prej so naši čla-
ni dobili tudi K 15. Za člane
organiziramo izlete. Pa še
več drobnih stvari je, od ka-
terih imajo koristi le člani,
nečlani pa ne.«

»Torej priporočate upoko-
jencem, da se včlanijo v to
društvo?«

»Vsokakor. Če bi ljudje ve-
deli, koliko lahko nudimo
našim članom, bi se gotovo
vključili v naše društvo. Ln
tudi če nas bo več, bomo
imeli večjo moč, saj veste,
da nas pavsod odrivajo in če
le morejo, pozabijo na nas.«

»Devalvaoija dinarja in ne-
nehen dvig življenjskih stroš-
kov verjetino najbolj priza-
dene prav naše člane. Kaj
bi mi lahko povedali glede
tega?«

»To je resnično boleče prav
za naše člane. Prvega janu-
arja so dobili 17 odstotkov
povišane pokojnine, sedaj ob
devalvaciji pa so še na slab-
šem, kot so bili prej. Ne
vem, kaj bi rekel. Ljudje se
gotovo bojijo takih spre-
memb, saj prinašajo le dvig
življenjskih stroškov in ne-
gotovost za jutrišnji dan.«


